
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  24. 8. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková, 
                   ing. Lauterbach 
 

1. Na příští poradu vedení PřF budou pozváni pracovníci FUUDu, kteří budou 
vypracovávat jednotný vizuální styl UJEP. 

2. Proděkan Pavlík rozešle členům vedení PřF návrh směrnice týkající se grantové 
agentury PřF. Připomínky je možné posílat e-mailem proděkanovi do 2. 9. 2007. 
Následně bude návrh  projednán na kolegiu děkana a v AS PřF. 

3. Vedení PřF se pozastavuje nad rozdělením finančních prostředků ze strany UJEP 
jednotlivým součástem z Rozvojového projektu na přístrojové zařízení. 

4. Vedení se zabývalo problémem spojeným s pobytem a studiem litevských studentů na 
naší fakultě. Problém bude řešit prod. Kořínková v 2. polovině září. 

5. Do konce září domluví dr. Dvorníková nápravu chybně publikovaných údajů o PřF 
v deníku  Mladá fronta dnes. 

6. Proděkani promyslí možnost využít vyhlášení „Národního programu výzkumu II“. 
Případné projekty musí být odevzdány do 20. 9. 2007. 

7. Do 29. 8. 2007 proděkanka Kořínková připraví pro informační materiál v anglickém 
jazyce přehled studijních oborů na PřF. Do 3. 9. 2007 dr. Dvorníková připraví 
prezentaci o naší fakultě v anglickém jazyce. Děkan a proděkan Pavlík materiály 
využijí při propagaci PřF na univerzitě v Oslo, kam jsou pozváni na jednání o 
vzájemné spolupráci v rámci ERASMU. 

8. Proděkanka Kořínková ověří správnou funkčnost a přípravu systému Stag na zápisy 
studentů. 

9. Proděkanka Kořínková informovala o počtu 344 zapsaných studentů do 1. ročníku 
studia po prvním kole zápisů.  

10. Vedení se zabývalo poslední verzí podmínek pro přijímací řízení ke studiu na PřF pro 
akademický rok 2008/2009. Materiál bude zaslán ke schválení AS PřF. 

11. Dr. Dvorníková informovala o tom, že pokročilo jednání s Českou televizí o natočení  
příspěvků o práci naší fakulty. V televizním magazínu Port budou odvysílány dva 
příspěvky.  

12. Ve dnech 15. a 16. 11. 2007 se  pod záštitou UP v Olomouci uskuteční didakticky 
zaměřená mezinárodní konference s názvem Nové metody propagace přírodních věd s 
podtitulem Věda je zábava. Katedry mohou zaslat dr. Dvorníkové své návrhy a 
podněty na prezentaci svých aktivit. 

13. Katedra geografie zorganizovala propagační akci „Týden geografie“, která proběhne 
v měsíci listopadu. 

14. Vedení se znovu vrátilo k otázce třídění odpadů. Dr. Dvorníková a ing. Lauterbach 
přednesli několik možností financování nákupu kontejnerů na tříděný odpad. 
Nejsnadněji dosažitelné finance na tuto akci se jeví z prostředků  Operačních 
programů. Tajemník PřF připraví projekt. 



15. Dr. Dvorníková předloží seznam grafiků a jejich portfolia, z kterých bude vybrán 
grafik pro návrh a případnou realizaci fakultních insignií. 

16. Proděkan Pavlík rozešle kolegiu program Dne vědy a výzkumu na PřF, který se 
uskuteční 19. 10. 2007. 

17. Tajemník PřF předložil návrh směrnice na prodej reklamních předmětů. Připomínky 
k této směrnici se budou řešit na poradě vedení 17. 9. 2007. 

18. Děkan projedná s rektorkou kompetence zajišťování prostor pro výuku. 

19. Vedení PřF zamítlo požadavek Pedagogické fakulty na poskytnutí místnosti v budově 
kateder na katedře informatiky. 

20. Tajemník PřF předložil čerpání rozpočtu za 1-6/2007.  

21. Příští porada vedení bude mimořádně v pondělí 17. 9. 2007 v 9 hodin v pracovně 
děkana PřF. 

22. Kolegium děkana se uskuteční v mimořádném termínu 19. 9. 2007 (středa)             
v 9 hodin v zasedací místnosti katedry matematiky (č. míst. 459). 

 
 
 
 
 
 
  
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


